
   
 
 

 

Utvidet styremøte i Finskstøverforeningen Norge 
Nettmøte, den 14. januar 2025, kl 19:00 

 
Til stede: Dag Rune Løvberg, Egil Hanseseter, Per Gran,Trond Ivar 
Moen, Stian Midtsveen og Vidar Gustavsen.  
Terje Nordbø var med i deler av møte.  
Følgende hadde forfall: Daniel Nysveen Storengen, og Morten 
Midtsundstad, Martine Lundberg og Tonje Bakke 
 

Referat. 
 

Saksliste 
1/2025 Nye Avlsmål. 
Stian Midtsveen gjennomgikk intensjonen med å revidere Avlsmål for 
Finsk støver. Saken er kommet fra NKK gjennom NHKF. Avlsrådet 
gjennomgikk og tilførte noen punkter som videre ble oversendt FFN. 
Fristen for svar ble utvidet til 1. februar.  
Noen punkter ble diskutert:  

• Avlsdyr skal ha kjent ataxi-status. Nye tester som går gjennom 
NNK-systemet registreres i dogweb, og avkom etter to frie dyr 
registrert i dogweb registreres som heritert frie. Tidligere tester 
kan ikke lastes inn i dogweb, så i en overgangsordning må noen 
hunder retestes for å registreres i dogweb.  

• Det er satt nye antallsbegrensinger for å ungå et for smalt 
genetisk materiale i framtiden. Det er satt en begrensning per 
avlsdyr på 25 avkom, men med mulighet til å øke opp til 33 
etter godkjenning fra avlsrådet. Dette for å sikre at alle individer 
i et kull kan registreres.  



• Hva er et «skal» krav og hva er et «bør» krav bør presiseres 
bedre. Avlsmålene er utarbeidet med et hovedblikk på helse, og 
dagens føringer om premiering fra avlsråd vil komme i tillegg. 

 
Konklusjon: 
Avlsrådet tar med seg de drøftelser som vi har hatt i dette møte. Per 
og Terje jobber sammen med Avlsrådet videre med denne sak.  
  
2/2025 Utvidet samarbeid mellom Avlsrådet og FFN. 
FFN og Avlsrådet har over tid ønsket å jobbe bedre sammen. Slik at vi 
sammen kan stå samlet på hva som blir bestemt og sendt ut til både 
og medlemmer og NHKF. Utveksle referater på tvers av FFN og 
Avlsrådet.  
 
Konklusjon: 
Samarbeidet mellom begge vil vi utviklet videre. 
 
3/2025 Sædprosjektet. 
Trond Ivar orienterte om saken FFN har funnet ut i denne sak. 
 
Konklusjon: 
Eksisterende materiell samles og oversendes til styre i FFN og 
Avlsrådet. Med dette som grunnlag bør det konkluderes på hva en 
gjør videre samt ut til alle medlemmer. 
 

 
4/2025 Status rundt Nordisk møte for Finskstøverrasen 
Dag Rune og Per orienterte om de planlegger i denne forbindelse. 
 

Konklusjon: 
Det jobbes videre med det planlagte møte. Avlsrådet trekkes sterkt inn i 
planleggingen.  
 

Referent  

Trond Ivar Moen 


